
De geschiedenis van N-VA Asse 

Al in de jaren 50 was er een afdeling van de Volksunie en met hulp van universiteitsstudenten en 

repressieslachtoffers werd er al serieus campagne gevoerd.  Pioniers waren Florent De Coster, 

Maria De Loose, Leo De Koninck, Lode Van De Perre en Lode De Smedt.  Bij de 

gemeenteraadsverkiezingen van 1964 waren er twee kandidaten van de Volksunie, die op twee 

verschillende lokale lijsten stonden, waarvan één kandidaat zich openlijk als VU-kandidaat 

presenteerde maar hij werd niet gekozen, de andere wel. 

De echte partij-politieke werking begon in 1970 onder de lijst Jong Asse met als resultaat één 

gekozene en één coo-lid.  Gedurende deze bestuursperiode werd er om de twee maand een blad 

(met publiciteit) uitgegeven zodat in 1976 de uitslag de Volksunie 5 gekozenen gaf, waaronder 

twee schepenen (Juul Van Dooren en Lode Pletinckx) en twee mandatarissen in het OCMW. 

Het dieptepunt was in 1991 toen onze fractieleider naar de VLD overstapte en er nog twee 

raadsleden overbleven : Etienne Keymolen en Jan Van der Beken. 

Bij de splitsing van de VU koos onze afdeling vooreerst voor de groep “niet splitsen” om in 2001 

collectief over te stappen naar N-VA. 

In de periode 2007-2012 op de lijst CD&V/N-VA werden er 3 N-VA-ers gekozen, waarvan twee 

(Peter Verbiest en Etienne Keymolen) respectievelijk 3 + 1 en 5 jaar schepen werden. 

Bij de gemeenteraadsverkiezingen van 2012 behaalden wij 9 gekozen, op een tiental stemmen 

na van een tiende raadslid.  In het OCMW zijn er drie mandatarissen en zullen er na 2015 vier 

mandatarissen zetelen, in de raad van bestuur van het gemeentebedrijf hebben wij 2 

afgevaardigden.  

Het hoogtepunt van de jaarlijkse werking is ons driedaags eetfestijn, waar een 900-tal personen 

betalend komen eten.  Ons ledenaantal is fors gegroeid,  en wij hopen dit nog op te drijven. 

Het bestuur is uitgebreid tot 27 personen en er werden verschillende werkgroepen in het leven 

geroepen, die de beslissingen van het bestuur voorbereiden, en vervolgens uitwerken. 

Wij proberen vier huis-aan-huis-blaadjes per jaar uit te geven en geregeld een persbericht. 


